

برنامج المنح الدراسية YTB للطلبة السوريين في الجامعات التركية

تعلن رئاسة لجنة YTB عن إطلاقها برنامج جديد للمنح الدراسية للطلبة الجامعيين السوريين الذين التحقوا بالجامعات التركية الحكومية. و سيقدم برنامج المنح الدراسية دعماً مالياً للطلبة الذين يدرسون على حسابهم الشخصي. و سيتلقى الحاصلون على هذه المنحة مبلغ مالي و قدره 1200 ليرة تركية شهرياً خلال الفصول الأكاديمية من أجل تغطية النفقات المعيشية و أجور المواصلات الخ....

بالإمكان تقديم الطلبات من خلال الرابط الإلكتروني في الأسفل:

<http://www.turkiyeburslari.gov.tr/index.php/en/haberler/783-suriyeli-ogrenciler-icin-destek-burslari>

متطلبات الاستحقاق:

للحصول على هذه المنحة يجب أن تتوفر الشروط التالية:

- ❖ أن يكون الشخص طالباً قد التحق بالمرحلة الجامعية الأولى التي لا تقل مدتها عن الأربع سنوات في جامعة حكومية مسجلة رسمياً في تركيا.
- ❖ أن يكون الشخص طالباً في برنامج دراسي أثناء الفترة الصباحية
- ❖ أن يكون الطالب يدرس ضمن الفترة الطبيعية للبرنامج الدراسي (مثال: ثمان فصول دراسية خلال أربع سنوات من برنامج المرحلة الجامعية الأولى) و لا تشمل هذه المنحة الطلبة الذين يدرسون في السنة الإعدادية التي تسبق الجامعة.
- ❖ أن يكون الشخص حاملاً للجنسية السورية
- ❖ أن يكون الشخص تحت قانون الحماية المؤقتة في تركيا
- ❖ يجب أن لا يكون الشخص قد حصل سابقاً على منحة دراسية تركية (مثل منح devlet أو hukümet أو himaye)
- ❖ يجب أن لا يكون الشخص مستقيداً أو قد استفاد من منح دراسية من مؤسسات أخرى (بما في ذلك برامج التبادل الطلابي)

أما بالنسبة للطلاب الذين استكملوا الفصل الدراسي الأول، فيجب عليهم تحقيق الشرط التالي:

- أن يكون الطالب قد حصل على معدل علامات تراكمي يتوافق مع معيار النجاح المحدد من قبل الجامعة التي يدرس فيها الطالب. (مثال: 2.00 حد أدنى من أصل 4.00 أو أي علامة نجاح مشابهة)

- ❖ هذه المنحة ستكون متاحة فقط للطلاب الملتحقين حالياً بالمرحلة الجامعية الأولى في الجامعات التركية، و لا يمكن الحصول على هذه المنحة بالتزامن مع أي منح دراسية أخرى. (مثل منح devlet أو hukümet أو himaye)
- ❖ هذه المنحة لا تشمل الطلاب الذين يستفيدون من المنح المذكورة و لا تشمل كذلك الطلاب الذين تم إلغاء منحهم الدراسية لأي سبب كان.
- ❖ بالإضافة إلى أن الطلاب الذين لديهم منح دراسية من مؤسسات أخرى لا يحق لهم التقدم لهذه المنحة.
- ❖ كما أن هذه المنحة لا تشمل المواطنين الأتراك أو الأشخاص الذين يملكون الجنسية التركية أو حاملي البطاقة الزرقاء.
- ❖ سيتم رفض الطلبات المقدمة من الطلاب الذين يدرسون في جامعات خاصة.

YTB Scholarship Programme for Syrian University Students

The Presidency for Turks Abroad (YTB) has launched a new scholarship programme for Syrian university students who are **already enrolled in and studying at Turkish public universities**. The scholarship programme will provide financial assistance to students who are currently funding their own studies. Successful scholarship awardees will receive assistance (1200 TL per month during academic semesters) that can be used for living expenses, transportation etc.

Applications may be made through the following website:

<http://www.turkiyeburslari.gov.tr/index.php/en/haberler/783-suriyeli-ogrenciler-icin-destek-burslari>

Eligibility requirements:

- Only the following natural persons will be eligible to benefit from this scholarship programme:
- be a student of a minimum four year undergraduate programme of an officially registered public university in Turkey,
- and be a student in daytime programmes,
- and be a student within normal duration of the programme (e.g. 8 semesters for 4 year undergraduate programme except preparation school) and
- be a citizen of Syria and
- be under temporary protection in Turkey and
- must have not previously been awarded by Türkiye Scholarships (including Devlet, Hükümet and Himaye Scholarships) and

- Must not be benefitting from any other scholarship given by other institutions (including exchange students)

For applicants that have completed first semester of a study, the following additional eligibility criteria will apply; to have a cumulative grade point average (CGPA) satisfying the passing score as determined by the university he/she is studying at (i.e. min. 2.00 out of 4.00 or equivalent passing score).

Scholarships are only open to those currently enrolled in an **undergraduate degree at Turkish universities** and cannot be held in conjunction with any other scholarship (including Devlet, Hükümet and Himaye Scholarships). Students currently benefitting from these scholarship schemes or students whose grants have been cancelled for any reason are also ineligible for Support Scholarship. Holders of any other scholarship given by other institutions cannot apply for this scholarship. Turkish citizens and those holding Turkish citizenship among dual citizenship holders, and Blue Card holders, are ineligible for the scholarships. The application of students who are currently studying in private universities will not be accepted.

Students, who would like to apply to YTB Scholarship Programme, might visit IMPR Humanitarian Urfa Community Center's Education Department to get more information. Our Education Department also can help to students to apply the scholarship programme.

Suriyeli Üniversite Öğrencileri İçin YTB Burs Programı

İnsan Kaynaklarının Geliştirilmesi Operasyonel Programı altında Yurtdışı Türkler ve Akraba Topluluklar Başkanlığı tarafından yürütülecek ve Türkiye'deki devlet üniversitelerinde lisans düzeyinde eğitim görmekte olan Suriye uyruklu öğrencilere verilecek olan Destek Bursu başvuruları başlamıştır.

Burs programlarına başvurular, 30/12/2015 - 11/01/2016 (23:59'a kadar) tarihleri arasında internet üzerinden alınacaktır. Adaylar, aşağıda linki yer alan başvuru formunu elektronik ortamda eksiksiz olarak doldurmak ve taradığı ek belgeleri yüklemek suretiyle başvurularını yapacaklardır. Taranarak sisteme yüklenen belgeler pdf ya da jpeg formatında olmalıdır. Aksi takdirde başvuru geçersiz sayılacaktır.

Burslar Türkiye'de lisans düzeyinde eğitim alan ve herhangi bir kurumdan burs almayan Suriye uyruklu öğrencilere yöneliktir. Adaylar, Türkiye Bursları kapsamında (Devlet, Hükümet ve Himaye Bursları dahil) yer alan diğer burs programlarından geçmişte yararlanmamış (bursları kesilenler dahil) ve halen yararlanmıyor olmalıdır. Adaylar, ayrıca herhangi bir kurum veya kuruluş tarafından verilen bir burstan halihazırda yararlanmıyor olmalıdır. Türk vatandaşları, çifte vatandaşlıklarından biri Türk vatandaşlığı olanlar ve Mavi Kartlılar bu burs programından yararlanamayacaklardır. Özel üniversitelerde kayıtlı olan öğrencilerin başvuruları geçersiz sayılacaktır. Destek Burs Programı kapsamında kabul edilen adaylara aylık 1200 TL ödeme yapılacaktır.

Başvuru Şartları

- Türkiye'deki devlet üniversitelerinde en az dört yıllık bir yükseköğretim programında lisans düzeyinde eğitim görüyor olmak,
- Birinci öğretimde (gündüz programında) kayıtlı olmak,
- Programına süresinde devam eden bir öğrenci olmak (Örnek: 4 yıllık bir programda hazırlık programı hariç sekiz dönem) ,
- Türkiye'de Geçici Koruma altında bir Suriye vatandaşı olmak,
- Türkiye Bursları kapsamında (Devlet, Hükümet ve Himaye Bursları dahil) yer alan diğer burs programlarından geçmişte yararlanmamış (bursları kesilenler dahil) ve halen yararlanmıyor olmak ve
- Herhangi bir kurum veya kuruluş tarafından verilen bir burstan halihazırda yararlanmıyor olmak (Değişim Öğrencileri için verilenler dâhil)
- Kayıtlı oldukları lisans programlarında 1. Dönemlerini tamamlamış adaylar için aşağıdaki ek uygunluk kriteri geçerli olacaktır.
- Ağırlıklı genel not ortalaması en az 2.00 (4 üzerinden) olmak ya da ağırlıklı genel not ortalaması oluşmamışsa lise diploma notu en az %50 olmak

Başvuru Belgeleri

- Öğrenci belgesi
- Transkript
- Lise diploması
- Yabancı tanıtma belgesi/pasaport ve ikamet belgesi

Programa başvuru yapmak isteyen ve başvuru sürecinde rehberliğe ihtiyacı olan öğrenciler IMPR Humanitarian Urfa Toplum Merkezi'ni ziyaret etmeleri halinde Eğitim Takımımız tarafından programa başvuru ile ilgili bilgilendirilecektir.